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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Milyen lépéseket tervez a Vidékfejlesztési Minisztérium a tojásimpor t
visszaszorítása és a hazai tojástermelés növelése érdekében?” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Dr. Fazekas Sándor
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország korábban teljesen önellátó volt tojásból, két éve azonban már
importra szorul . Hazánk mintegy 2,4-2,5 milliárd darab étkezési tojást állítana k
elő évente, amelyhez további mintegy 200 millió importtojást hoznak külföldr ől ,
hogy a belföldi fogyasztást fedezni lehessen .

Élelmiszerbiztonsági és nemzetgazdasági szempontból egyaránt
célszerűbb volna, ha a magyar tojástermelés volumenét a hazai baromfitartó
ágazat célzott támogatásával fokozni lehetne .

Kérdezem Miniszter Urat : milyen lépéseket tervez a Vidékfejlesztés i
Minisztérium a tojásimport visszaszorítása és a hazai tojástermelés növelés e
érdekében?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2010. október 5 .
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